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Wyciąg z protokołu z LXVIII Sesji Rady Powiatu Łowickiego z dnia
28 czerwca 2023 r.

Ad. pkt17

Wolne wnioski radnych i sprawy różne.

Radny Krystian Cipiński: Taka drobnostka, właściwie miałem już zabrać głos
w informacji o stanie dróg i mostów, ale jest to zapytanie związane z chodnikiem,
więc nie chciałem wybiegać ponad tematykę, a jest to chodnik wzdłuż ulicy Jana
Pawła II, naprzeciwko Premium Park, tylko po drugiej stronie, to jest chyba
jeszcze chodnik w zarządzie Powiatu Łowickiego. Czy tam są jakieś plany na to,
żeby coś z tym chodnikiem zrobić, bo to jest jeszcze taki element infrastmktury,
który pamięta chyba lata 90-te i dobrze by było, żeby pociągnąć to, co już zaczęto
robić naprzeciwko OSIR-u, także tak po prostu nieśmiało się zgłaszam, że można
by było taką inwestycję wykonać w przyszłości. Dziękuję.
Wicestarosta Łowicki Piotr ]VIaIczyk: Panie Radny, jeszcze jak wróci Pani
Dyrektor to skontaktuję się z Panem i sprawdzimy dokładnie ten chodnik. Ta
inwestycja, co była prowadzona razem z przejściami dla pieszych, w programie
było tak wpisane, że chodnik musiał mieć odpowiednią odległość, dlatego był
zrobiony w takim odcinku, bo nie dało się zrobić dłuższego tego odcinka.
Natomiast tutaj co do tego zapytania, to już z Panią Dyrektor omówimy to i Panu
odpowie, jak to wygląda. Dziękuję.
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